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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომის ოქმი
 
 
 
 
 ქ. თბილისი
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას ესწრებოდნენ:
 
1. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს (შემდგომში - საბჭო)
წევრები:
 
ეკატერინე  - სსიპ - გალაკტიონ ტაბიძის სახელობის ქალაქ თბილისის №51 საჯაროწიფურია
სკოლის დირექტორი, საბჭოს თავმჯდომარე;

  - აზიის განვითარების ბანკის პროგრამის ,,თანამედროვე უნარებითამარ მამსიკაშვილი
უკეთესი დასაქმების სექტორის განვითარებისთვის“ სკოლების გაძლიერების სპეციალისტი,
საბჭოს თავმჯდომარის მოადგილე;

  - სსიპ - მასწავლებელთა პროფესიული განვითარების ეროვნული ცენტრი,ნინო ბერიკაშვილი
,,არაქართულენოვანი სკოლების მხარდაჭერის“ ქვეპროგრამის მენეჯერი, საბჭოს მდივანი;

  - შპს - „ევროპული სკოლის“ მათემატიკის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი,პეტრე ბაბილუა
საბჭოს წევრი;

 - შპს - „თანამედროვე განათლების აკადემია - სკოლა და ბაღის“დავით მალაზონია 
დირექტორი, საბჭოს წევრი;

  - შპს ,,ინტერნაციონალური მაარიფის სკოლები საქართველოში“ დირექტორთამანანა თურქაძე
საბჭოს წევრი და მთავარი მრჩეველი განათლების საკითხებში, საბჭოს წევრი;

  - სსიპ - ქალაქ ქუთაისის №14 საჯარო სკოლის დირექტორი;ნონა ჩუბინიძე
  - შპს - „თბილისის ზოგადსაგანმანათლებლო სკოლა-ლიცეუმდავით კახნიაშვილი

მწიგნობართუხუცესის“ დირექტორი, ა(ა)იპ - „არასამთავრობო (კერძო) სასწავლებლების
ასოციაციის“ თავმჯდომარე, საბჭოს წევრი;

  - სსიპ - მერაბ კოსტავას სახელობის ქალაქ თელავის №4 საჯაროეკატერინე გურგენაშვილი
სკოლის მასწავლებელი, 2024 წლის მასწავლებლის ეროვნული პრემიის გამარჯვებული, საბჭოს
წევრი;

  - შპს - ,,ქორალის“ ხარისხის მართვის მენეჯერი, საბჭოს წევრი;ირმა ამირანაშვილი
  - სსიპ - წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვიტირის საჯარო სკოლისკახაბერ ჩაკვეტაძე

მასწავლებელი, საბჭოს წევრი;
  - სსიპ - ქალაქ თბილისის №12 საჯარო სკოლის მასწავლებელი, საბჭოსთეა სვიმონიშვილი

წევრი;
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  - შპს - ,,ქართული სასწავლებელი - თბილისის“ დირექტორის მოადგილე,ქეთევან ნატროშვილი
საბჭოს წევრი.
 
2. სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები:
ნინო ჟვანია - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი;
ნინო სტეფანიშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის
კოორდინატორი;
მზია ყანჩელი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის
კოორდინატორი;
თამარ რატიანიძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის
კოორდინატორი;
თამარ ბიბილაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
ნინო ცხოვრებაძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
ნათია კვირიკაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
ელენე ცირამუა - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
გვანცა ნინიძე ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი - 
სპეციალისტი;
გვანცა მეტრეველი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
თეა ლილუაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
რუსუდან ზვიადაური - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი;
ქეთი მუთიძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი;
თამარ ფიფია - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი;
ნია გრიგალაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი.
 
3. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები:
 
სსიპ       - ბაღდათის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნერგეეთის საჯარო სკოლა:
მანანა გურგენაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ            - ანდრია რაზმაძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის №41 ფიზიკა - მათემატიკის საჯარო სკოლ
ა:
გენადი მარგველაშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ილია ჭავჭავაძის სახელობის ქალაქ ბათუმის №1 საჯარო სკოლა:
ნატალი მგელაძე
სსიპ         - ქართველ იუნკერთა სახელობის ქალაქ თბილისის №52 საჯარო სკოლა:
ნანი გიორგაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №29 საჯარო სკოლა:
ირმა ჩარტია - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ხობის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვემო ქვალონის №1 საჯარო სკოლა:
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ონისე ცქიტიშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ        - აკაკი წერეთლის სახელობის ქალაქ ქობულეთის №1 საჯაროს კოლა:
ნარგიზ რომანაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №107 საჯარო სკოლა:
მარინე დემეტრაშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №131 საჯარო სკოლა:
ადელინა ენუქიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ ზუგდიდის №5 საჯარო სკოლა:
დოდო ცქვიტაია - სკოლის დირექტორი
სსიპ        - ჩხოროწყუს მუნიციპალიტეტის კირცხის თემის №1 საჯარო სკოლა:
მარინა მალანია - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ავთანდილ დეკანოიძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის N32 საჯარო სკოლა:
გია მაღლაკელიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - საგარეჯოს მუნიციპალიტეტის სოფელ შიბლიანის საჯარო სკოლა:
დავით ხუროშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ ხაშურის №7 საჯარო სკოლა:
მანანა ლაცაბიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - ადიგენის მუნიციპალიტეტის სოფელ ზარზმის საჯარო სკოლა:
ზაზა გავაშელი - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ირაკლი აბაშიძის სახელობის ქალაქ ხონის №3 საჯარო სკოლა:
ვერა ბენიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ ბათუმის №28 საჯარო სკოლა:
ეთერ ჩხეიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ქაქუცა ჩოლოყაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის №178 საჯარო სკოლა:
ნანა ლაბაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ        - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვედა ნაგვაზაოს საჯარო სკოლა:
რომანოზ ქიქავა - სკოლის დირექტორი
სსიპ          - ჯურხა ნადირაძის სახელობის საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ საირხის საჯარო სკო
ლა:
სოფიკო მჭედლიშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №144 საჯარო სკოლა:
მანანა ჩრგეიშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - წალენჯიხის მუნიციპალიტეტის სოფელ ეწერის საჯარო სკოლა:
მარიკა კიკალიშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩიხის საჯარო სკოლა:
ლია ნადირაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №36 საჯარო სკოლა:
მაია კვინიკაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - ქარელის მუნიციპალიტეტის სოფელ ურბნისის საჯარო სკოლა:
ლია ელიაშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - მიხეილ ჯავახიშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის №124 საჯარო სკოლა:
მადონა მუმლაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №143 საჯარო სკოლა:
თამარ ჭარბაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - ხელვაჩაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ კაპრეშუმის საჯარო სკოლა:
იამზე თურმანიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ          - გიორგი ლომაძის სახელობის ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლესის საჯარო სკო
ლა:
თინათინ გოგელია - სკოლის დირექტორი
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სსიპ       - ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნიგვზიანის საჯარო სკოლა:
ამირან დობორჯგინიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - თეთრიწყაროს მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩხიკვთას საჯარო სკოლა:
გურამ გიგაური - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ ლანჩხუთის №3 საჯარო სკოლა:
მაია ჯიმშელეიშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ        - ვაჟა-ფშაველას სახელობის ქალაქ გორის №9 საჯარო სკოლა:
ეკატერინე ხუციშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნაგებერაოს საჯარო სკოლა:
თემურ დანელია - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ თბილისის №59 საჯარო სკოლა:
მაია ლელაშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ბესიკ ხულორდავას სახელობის მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ სალხინოს საჯა

 რო სკოლა:
ნუნუ სილაგავა - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ გუმათის საჯარო სკოლა:
ელისო დანგაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ        - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ შუა ამაღლების საჯარო სკოლა:
სამსონ ჯიბუტი - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩაისუბნის საჯარო სკოლა:
მალვინა ოსეფაშვილი - სკოლის დირექტორი
სსიპ      - ქალაქ მარტვილის №1 საჯარო სკოლა:
ალექსანდრე კვესელავა - სკოლის დირექტორი
სსიპ       - ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქემფრის საჯარო სკოლა:
ნინო ლომსაძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ          - ნიკო ნიკოლაძის სახელობის ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ფლევის საჯარო სკოლ
ა:
ვახტანგ ხაჩიძე - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - დანიელ თოფურიას სახელობის აბაშის მუნიციპალიტეტის სოფელ მაცხოვრისკარის საჯა

 რო სკოლა:
სვეტლანა ბოკუჩავა - სკოლის დირექტორი
სსიპ         - ნიკოლოზ ბარათაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის N212 საჯარო სკოლა:
მედიკო მირზაშვილი - სკოლის დირექტორი
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ (შემდგომში - დებულება) მე-17 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს
თავმჯდომარე, ეკატერინე წიფურია. საბჭოს სხდომა 2025 წლის 04 მაისს ჩატარდა ონლაინ
რეჟიმში (Zoom - ის ონლაინ პლატფორმის საშუალებით). სხდომა დაიწყო 10:00 საათზე. საბჭოს
თავმჯდომარემ შეამოწმა საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა, რომ დებულების მე-17
მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა უფლებამოსილია, რადგან ესწრება საბჭოს წევრთა
სიითი შემადგენლობის ნახევარზე მეტი.
ცენტრის წარმომადგენელმა საბჭოს წინაშე დააყენა შუამდგომლობა სხდომის მიმდინარეობის
აუდიო ჩაწერასთან დაკავშირებით სხდომის ოქმის მომზადების მიზნით. მან აქვე განმარტა,
რომ აუდიო ჩანაწერი განადგურდებოდა ოქმის პროექტის მომზადებისთანავე. საბჭოს
სხდომაზე დამსწრე პირებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.



5

საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა დებულების მე-20 მუხლის მე-7 პუნქტის
მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი თავი შეიკავოს
ხმის მიცემისაგან.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგი:
 
1.   სსიპ - ბაღდათის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნერგეეთის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
2.   სსიპ - ანდრია რაზმაძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის №41 ფიზიკა - მათემატიკის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
3.   სსიპ - ილია ჭავჭავაძის სახელობის ქალაქ ბათუმის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
4.   სსიპ - ქართველ იუნკერთა სახელობის ქ.თბილისის №52 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
5.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №29 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
6.   სსიპ - ხობის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვემო ქვალონის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
7.   სსიპ - აკაკი წერეთლის სახელობის ქალაქ ქობულეთის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
8.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №107 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
9.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №131 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
10.   სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის №5 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
11.   სსიპ - ჩხოროწყუს მუნიციპალიტეტის კირცხის თემის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
12.   სსიპ - ავთანდილ დეკანოიძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის N32 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
13.   სსიპ - საგარეჯოს მუნიციპალიტეტის სოფელ შიბლიანის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
14.   სსიპ - ქალაქ ხაშურის №7 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
15.   სსიპ - ადიგენის მუნიციპალიტეტის სოფელ ზარზმის საჯარო სკოლის მიერ
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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
16.   სსიპ - ირაკლი აბაშიძის სახელობის ქალაქ ხონის №3 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
17.   სსიპ - ქალაქ ბათუმის №28 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
18.   სსიპ - ქაქუცა ჩოლოყაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის №178 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
19.   სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვედა ნაგვაზაოს საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
20.   სსიპ - ჯურხა ნადირაძის სახელობის საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ საირხის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
21.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №155 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
22.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №144 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
23.   სსიპ - წალენჯიხის მუნიციპალიტეტის სოფელ ეწერის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
24.   სსიპ - საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩიხის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
25.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №36 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
26.   სსიპ - ქარელის მუნიციპალიტეტის სოფელ ურბნისის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
27.   სსიპ - მიხეილ ჯავახიშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის №124 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
28.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №143 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
29.   სსიპ - ხელვაჩაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ კაპრეშუმის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
30.   სსიპ - გიორგი ლომაძის სახელობის ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლესის
საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
31.   სსიპ - ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნიგვზიანის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
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რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
32.   სსიპ - თეთრიწყაროს მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩხიკვთას საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
33.   სსიპ - ქალაქ ლანჩხუთის №3 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
34.   სსიპ - ვაჟა-ფშაველას სახელობის ქალაქ გორის №9 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
35.   სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნაგებერაოს საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
36.   სსიპ - ქალაქ თბილისის №59 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
37.   სსიპ - ბესიკ ხულორდავას სახელობის მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ სალხინოს
საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
38.   სსიპ - წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ გუმათის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
39.   სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ შუა ამაღლების საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
40.   სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩაისუბნის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
41.   სსიპ - ქალაქ მარტვილის №1 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
42.   სსიპ - ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქემფრის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
43.   სსიპ - ნიკო ნიკოლაძის სახელობის ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ფლევის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
44.   სსიპ - დანიელ თოფურიას სახელობის აბაშის მუნიციპალიტეტის სოფელ მაცხოვრისკარის
საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა;
45.   სსიპ - ნიკოლოზ ბარათაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის N212 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ცენტრის წარმომადგენლებსა და
დაინტერესებულ მხარეებს, დღის წესრიგთან დაკავშირებით ხომ არ ჰქონდათ რაიმე
შუამდგომლობა.
დღის წესრიგთან დაკავშირებით შუამდგომლობა არ იქნა წარმოდგენილი, შესაბამისად დღის
წესრიგი დამტკიცდა წარმოდგენილი სახით.



8

 
1. სსიპ - ბაღდათის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნერგეეთის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს წევრმა, ქეთევან ნატროშვილმა აღნიშნა, რომ ვერ მიიღებდა აღნიშნული სკოლის
საკითხის განხილვაში მონაწილეობას, ვინაიდან 2023 წელს იყო მხარდამჭერი ექსპერტი, ასევე,
საბჭოს წევრმა, ნონა ჩუბინიძემ, განმარტა, რომ ვერ შეძლებდა საკითხის განხილვაში
მონაწილეობას, ვინაიდან დაწესებულებას უწევდა საკონსულტაციო მომსახურებას. საბჭოს
წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული.
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ბაღდათის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ნერგეეთისსაჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-9 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
სამედიცინო კაბინეტის სრულყოფილად აღჭურვის (შირმა, კომპიუტერი, პულსოქსიმეტრი,
მხედველობის შესამოწმებელი ცხრილი, კისრისფიქსატორი, გადაუდებელი დახმარების ჩანთა,
ბასრი სამედიცინო ნარჩენების კონტეინერი, შპადელი, სტერილური საფენები, ექთნის
თვისსამედიცინო შემთხვევების აღრიცხვის ჟურნალი და მომსახურების სააღრიცხვო ფორმა),
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა,
საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის შემუშავებისა და შეთანხმების, სკოლის მოძრავი
პანდუსით/ან ლიფტით აღჭურვის დამადასტურებელი დოკუმენტაციის მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სამედიცინო კაბინეტის სრულყოფილად აღჭურვის
დამადასტურებელი მტკიცებულებები, სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა და საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
სკოლის მოძრავი პანდუსით ან ლიფტით აღჭურვის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მანანა გურგენაძემ, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას მოპოვებული ჰქონდა
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დადებითი
დასკვნა, ასევე, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა. სკოლას მოწყობილი ჰქონდა
ადაპტირებული სველი წერტილი, ხოლო მოძრავი პანდუსის ან ლიფტის დამონტაჟების
მიზნით მიმართული ჰქონდათ ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოსთვის.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ბაღდათის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნერგეეთისსაჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია სამედიცინო კაბინეტის სრულად აღჭურვასთან,
სახანძრო უსაფრთხოების დასკვნასა და საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმასთან
დაკავშირებით.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-9 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
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დაწყების დრო: 10:06
დასრულების დრო: 10:11
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 11
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 დეკემბრის
N1771665 ოქმის მე-9 ნაწილში შევიდეს ცვლილება და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
2. სსიპ - ანდრია რაზმაძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის №41 ფიზიკა - მათემატიკის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ანდრია რაზმაძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის
№41 ფიზიკა - მათემატიკის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 26 ოქტომბრის N1448417 ოქმის მე-3
ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ოქტომბრამდე ცენტრში
წარმოედგინა დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან
შესაბამისობის შესახებ, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა შეთანხმებული შესაბამის
უწყებასთან და ადაპტირებული გარემოს დამადასტურებელი ფოტო-მასალა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის უწყებასთან შეთანხმებული საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ
და ადაპტირებული გარემოს დამადასტურებელი ფოტო-მასალა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, გენადი მარგველაშვილმა აღნიშნა, რომ ადაპტირებული გარემოს
მოწყობის მიზნით მიმართული ჰქონდათ ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოსთვის,
რადგან სკოლას არ ჰქონდა შესაბამისი ფინანსური რესურსი, რომ დამოუკიდებლად მოეწყო
აღნიშნული. პასუხად კი მიიღეს, რომ დაწესებულებას გაითვალისწინებდნენ მომავალი წლის
ბიუჯეტში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ანდრია რაზმაძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის №41 ფიზიკა -
მათემატიკის საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია საგანგებო სიტუაციების
მართვის გეგმასთან დაკავშირებით.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული (დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ და ადაპტირებული გარემოს
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დამადასტურებელი ფოტო-მასალა) სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით, საბჭომ
მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ განსაზრვრული
რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 26 ოქტომბრის N1448417 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:15
დასრულების დრო: 10:18
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 26
ოქტომბრის N1448417 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ოქტომბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
3. სსიპ - ილია ჭავჭავაძის სახელობის ქალაქ ბათუმის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ილია ჭავჭავაძის სახელობის ქალაქ ბათუმის №1
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 02 ნოემბრის N1484192 ოქმის მე-3 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ოქტომბრამდე ცენტრში წარმოედგინა ექიმის კაბინეტის
სრულყოფილად აღჭურვისა და შენობის მდგრადობის დამადასტურებელი
დოკუმენტი/დოკუმენტები, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა და დასკვნა შენობა -
ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ. ასევე 3.5
კომპონენტიით გათვალისწინებული რეკომენდაციის შესრულების დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია, კერძოდ, ადაპტირებული გარემოს უზრუნველყოფის დამადასტურებელი
ფოტო-მასალა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა ექიმის კაბინეტის სრულყოფილად აღჭურვის
დამადასტურებელი მტკიცებულება და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
ადაპტირებული/ინკლუზიური გარემოს უზრუნველყოფის მტკიცებულება, შენობა - ნაგებობის
სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და საგანგებო
სიტუაციების მართვის შეთანხმებული გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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სკოლის დირექტორმა, ნატალია მგელაძემ, აღნიშნა, რომ დაწესებულება აპირებდა ლიფტის
მოწყობას და აღნიშნულთან დაკავშირებით მიმართული ჰქონდათ შესაბამის პასუხისმგებელ
ორგანოსთვის.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ილია ჭავჭავაძის სახელობის ქალაქ ბათუმის №1 საჯარო სკოლის
მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია ექიმის კაბინეტის სრულყოფილად აღჭურვასა და
შენობის მდგრადობის შესახებ.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 02 ნოემბრის N1484192 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:23
დასრულების დრო: 10:27
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 02
ნოემბრის N1484192 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ოქტომბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
4. სსიპ - ქართველ იუნკერთა სახელობის ქ.თბილისის №52 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქართველ იუნკერთა სახელობის ქ.თბილისის
№52 საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-8 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ანა გიორგაძემ, აღნიშნა, რომ სახანძრო უსაფრთხოებასთან მიმართებით,
მზად ჰქონდათ ხარჯთ-აღრიცხვა და პროექტი, თუმცა დაფინანსების მიზნით ელოდებოდნენ
შესაბამის პასუხისმგებელ ორგანოს, ამას გარდა, სკოლამ მოაწყო ადაპტირებული სველი
წერტილები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-8 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:33
დასრულების დრო: 10:36
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 24
ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-8 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციის შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
5. სსიპ - ქალაქ თბილისის №29 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის №29 საჯარო სკოლას,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 18 აგვისტოს N1012535 ოქმის მე-3 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის აგვისტოში ცენტრში წარმოედგინა 3.1, 3.4, 3.5 და 3.6 კომპონენტებთან მიმართებაში
დასკვნაში ასახული რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის
ინფორმირების ვალდებულება.
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დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობები,
კონკურსით შერჩეული ექთნის დამადასტურებელი მტკიცებულებები, საერთო სარგებლობის
სივრცეების და მატერიალური რესურსის ხელმისაწვდომობისთვის გოგონებისა და
ვაჟებისთვის გასახდელების მოწყობის, ასევე ვებგვერდის ამოქმედების მტკიცებულება.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა, შიდა
პანდუსის საბუნებისმეტყველო და კომპიუტერულ ლაბორატორიასა და სპორტულ დარბაზში
მოწყობის მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ირმა ჩარტიამ, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას შესასრულებელი რჩებოდა
შიდა პანდუსის მოწყობისა და სახანძრო უსაფრთხოებასთან დაკავშირებული რეკომენდაციები
და შესაბამისი რეაგირებისთვის მიმართული ჰქონდა პასუხისმგებელი ორგანოსთვის.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ თბილისის №29 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობები, კონკურსით შერჩეული ექთნის დამადასტურებელი
მტკიცებულებები, საერთო სარგებლობის სივრცეების და მატერიალური რესურსის
ხელმისაწვდომობისთვის გოგონებისა და ვაჟებისთვის გასახდელების მოწყობა, ასევე
ვებგვერდის ამოქმედების მტკიცებულება.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18 აგვისტოს N1012535 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:39
დასრულების დრო: 10:42
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18
აგვისტოს N1012535 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის აგვისტოსი, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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6.  სსიპ - ხობის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვემო ქვალონის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ხობის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვემო
ქვალონის №1 საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-9 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ონისე ცქიტიშვილმა, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას მზად ჰქონდა
ხარჯთ- აღრიცხვა და პროექტი, ხოლო დაფინანსების მიზნით მიმართული ჰქონდა
პასუხისმგებელი ორგანოსთვის.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-9 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:46
დასრულების დრო: 10:50
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 02
ნოემბრის N1484192 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციის შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
7. სსიპ - აკაკი წერეთლის სახელობის ქალაქ ქობულეთის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
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საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - აკაკი წერეთლის სახელობის ქალაქ ქობულეთის
№1 საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 26 დეკემბრის N1765579 ოქმის მე-10 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შსს სახანძრო
უსაფრთხოების ზედამხედველობის სამსახურისგან მიღებული სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და სკოლის მეორე, მესამე, მეოთხე სართულებზე, შშმ
პირთა გადაადგილების მიზნით, ლიფტის დამონტაჟების დამადასტურებელი
მტკიცებულებები, ასევე შენობის სეისმურ ნორმებთან შესაბამისობის დამადასტურებელი
მტკიცებულება.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
რეკომენდაციების შესრულების მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის, ნარგიზ რომანაძის განმარტებით, რეკომენდაციებთან დაკავშირებით
ჰქონდათ მიწერილობები და ელოდებოდნენ შესაბამისი პასუხისმგებელი ორგანოს
ჩართულობას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 26 დეკემბრის N1765579 ოქმის მე-10 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 10:54
დასრულების დრო: 11:00
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის 2023 წლის 26
დეკემბრის N1765579 ოქმის მე-10 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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8. სსიპ - ქალაქ თბილისის №107 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის №107 საჯარო სკოლას,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-10 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები და
ინკლუზიური გარემოს დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა დასკვნა შენობის მდგრადობის შესახებ.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მარინე დემეტრაშვილმა, აღნიშნა, რომ მზად ჰქონდათ პროექტი და
ხარჯთ აღრიცხვა და ელოდებოდნენ შესაბამისი პასუხისმგებელი ორგანოსგან რეაგირებას.
აქვე, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას ჰქონდა ლიფტი, თუმცა, რეკომენდაცია ეხებოდა ერთ-ერთ
ფლიგელს, სადაც მდებარეობდა ბუფეტი და სპორტული დარბაზი.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ თბილისის №107 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დასკვნა- შენობის მდგრადობის შესახებ.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-10 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 11:06
დასრულების დრო: 11:10
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15
დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-10 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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9. სსიპ - ქალაქ თბილისის N131 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის №131 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 27 ნოემბრის N1607966 ოქმის პირველი ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა
რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ
ცენტრში წარმოედგინა შენობის მდგრადობის დოკუმენტი და სეისმომედეგობასთან
შესაბამისობაში მოყვანის გეგმა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სსიპ - ლევან სამხარაულის სახელობის სასამართლო
ექსპერტიზის ეროვნული ბიუროს მიერ გაცემული დაწესებულების შენობა-ნაგებობის
მდგარობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
სეისმომედეგობასთან შესაბამისობაში მოყვანის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება. სკოლის დირექტორმა ადელინა ენუქიძემ
აღნიშნა, რომ მდგარობის შესახებ დასკვნაში მოცემული ხარვეზები და რეკომენდაციები
სკოლის შესაძლებლობების ფარგლებში მოცემული დროისთვის აღმოფხვრილი იყო, ხოლო
დამატებით მხარდაჭერას სკოლა ელოდებოდა შესაბამისი სამსახურებიდან.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია, კერძოდ, სსიპ - ლევან
სამხარაულის სახელობის სასამართლო ექსპერტიზის ეროვნული ბიუროს მიერ გაცემული
დაწესებულების შენობა- ნაგებობის მდგარობის შესახებ დასკვნა.
ის რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 ნოემბრის N1607966 ოქმის პირველ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:17 საათი
დასრულების დრო: 11:21 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
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ნოემბრის N1607966 ოქმის პირველ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
 
10. სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის №5 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ ზუგდიდის №5 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მესამე ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის დეკემბრამდე პერსონალის (ექიმის) კვალიფიკაცია შესაბამისობაში მოეყვანა
საქართველოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების/ სკოლების სამედიცინო
პერსონალის საქმიანობის სტანდარტისა და საქართველოს ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებებში/ სკოლებში სამედიცინო მომსახურების სივრცის (კაბინეტი/პუნქტი)
ფუნქციონირების წესის დამტკიცების შესახებ ბრძანებასთან, ასევე, შესაბამისობის გეგმით
გაწერილ ვადებში წარმოედგინა შენობა- ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
საბჭოს მიერ გაცემული რეკომენდაციების შესრულების მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა აღნიშნა, რომ სკოლას ესაჭიროებოდა სრული რეაბილიტაცია. სკოლის
დირექტორის განმარტებით, შესაბამისი სამსახურებიდან სკოლას ჰქონდა ინფორმაცია, რომ
იგეგმებოდა სარეაბილიტაციო სამუშაოები, თუმცა ზუსტი თარიღი სკოლის
წარმომადგენლისთვის წინასწარ ცნობილი არ იყო. სკოლის ექიმის დასაქმებასთან
დაკავშირებით სკოლის დირექტორმა აღნიშნა, რომ სკოლის მხრიდან მუდმივად ხდებოდა
საჯარო პლატფორმაზე სკოლის ექიმის ვაკანსიის გამოცხადება, თუმცა ამ დრომდე ვერ
ხდებოდა შესაბამისი კადრის შერჩევა.
საბჭოს თავმჯდომარემ ეკატერინე წიფურიამ სკოლის დირექტორს მიმართა კითხვით,
განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში წარმოდგენილი დოკუმენტაციის
გადმოგზავნის შემდეგ თუ ჰქონდა სკოლას კიდევ გამოცხადებული ექიმის ვაკანსია.
დირექტორმა აღნიშნა, რომ 20 დეკემბრის შემდეგ სკოლას აღარ ჰქონდა გამოცხადებული
ვაკანსია, თუმცა მიმდინარე სასწავლო წლის დასრულების შემდეგ კვლავ გეგმავდნენ ვაკანსიის
გამოცხადებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაციები, რომლებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:30 საათი
დასრულების დრო: 11:33 საათი
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კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15
დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე და შესაბამისობის გეგმით გაწერილი ვადებისა, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
 
11. სსიპ - ჩხოროწყუს მუნიციპალიტეტის კირცხის თემის №1 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ჩხოროწყუს მუნიციპალიტეტის კირცხის თემის
№1 საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 ნოემბრის N1607966 ოქმის მე-3 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის
სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის
შესახებ დასკვნები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა ლევან სამხარაულის სახელობის ექსპერტიზის
ბიუროს მიერ გაცემული შენობა- ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა მარინა მალანიამ აღნიშნა, რომ სკოლის
მიერ განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში წარმოდგენილი იყო შენობა-
ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა, ხოლო სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან
შესაბამისობის შესახებ დასკვნის მოპოვების მიზნით სკოლას შემუშავებული ჰქონდა პროექტი
და ხარჯთაღრიცხვა. მისი განმარტებით, სკოლას ასევე ჰქონდა რამდენიმე მიწერილობა
შესაბამის სამსახურთან და ელოდებოდნენ რეაგირებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ჩხოროწყუს მუნიციპალიტეტის კირცხის თემის №1 საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
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საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 ნოემბრის N1607966 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:37 საათი
დასრულების დრო: 11:40 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
ნოემბრის N1607966 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
12.  სსიპ - ავთანდილ დეკანოიძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის N32 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ავთანდილ დეკანოიძის სახელობის ქალაქ
ქუთაისის N32 საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის პირველ ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
უფლებამოსილ ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა და
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა, ასევე, სკოლის ტერიტორიაზე
არსებულ ეკლესიასთან მისასვლელი გზის სკოლის დანარჩენი ტერიტორიისგან
გამიჯვნის/იზოლირების მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა უფლებამოსილ ორგანოსთან შეთანხმებული
საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა და ასევე დოკუმენტაცია, რომლითაც დასტურდებოდა
მის ტერიტორიაზე არსებულ ეკლესიასთან მისასვლელი გზის გამიჯვნა სკოლის დანარჩენი
ტერიტორიისგან.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის განმარტებით სახანძრო უსაფრთხოების დასკვნის მოპოვების მიზნით
სკოლას უკვე განხორციელებული ჰქონდა რიგი ღონისძიებები. სკოლას ჰქონდა მიწერილობა
შესაბამის სამსახურთან და ელოდებოდა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებაში ვიზიტის
განხორციელებას, შეფასების მიზნით.
 საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
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საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ავთანდილ დეკანოიძის სახელობის ქალაქ ქუთაისის N32 საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის პირველ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:42 საათი
დასრულების დრო: 11:45 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20
დეკემბრის N1739275 ოქმის პირველ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

13.  სსიპ - საგარეჯოს მუნიციპალიტეტის სოფელ შიბლიანის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - საგარეჯოს მუნიციპალიტეტის სოფელ
შიბლიანის საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 22 დეკემბრის N1750749 ოქმის პირველ ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა - ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და
შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები, ასევე, ლაბორატორიის მოწყობისა და
ინვენტარის შეძენის მტკიცებულებების წარმოდგენა, შესაბამისობის გეგმით
გათვალისწინებულ ვადებში.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობა - ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა,
ლაბორატორიის აღჭურვის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია და შესაბამის სამსახურთან
შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა - ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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 სკოლის დირექტორმა, დავით ყურაშვილმა აღნიშნა, რომ შენობა - ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნის მოპოვების მიზნით სკოლას ჰქონდა
მიწერილობა შესაბამის სამსახურთან და ელოდებოდნენ შესაბამის რეაგირებას. სკოლის
დირექტორმა აღნიშნა, რომ აღნიშნული დასკვნის გარდა, ყველა სხვა რეკომენდაცია, რომელიც
სკოლას განსაზღვრული ჰქონდა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს მხრიდან, შესრულებული იყო.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - საგარეჯოს მუნიციპალიტეტის სოფელ შიბლიანის საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 22 დეკემბრის N1750749 ოქმის პირველ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:49 საათი
დასრულების დრო: 11:52 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 22
დეკემბრის N1750749 ოქმის პირველ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

14.  სსიპ - ქალაქ ხაშურის №7 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს წევრმა ქეთევან ნატროშვილმა განაცხადა, რომ აღნიშნულ სკოლასთან ჰქონდა
ინტერესთა კონფლიქტი და განხილვაში მონაწილეობას ვერ მიიღებდა, რადგან
დაწესებულების მხარდამჭერი ექსპერტი იყო.
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ ხაშურის №7 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 05 დეკემბრის N1647272 ოქმის პირველი ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა
რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა, ინკლუზიურ გარემოსთან
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დაკავშირებით გაცემული რეკომენდაციების შესრულების დამადასტურებელი დოკუმენტები
და ეზოს ლითონის კონსტრუქციებისგან გათავისუფლების მტკიცებულებები. გარდა ამისა,
სკოლას მიეცა რეკომენდაცია ცენტრში წარმოედგინა სკოლის ტერიტორიის შემოსაზღვრისა და
სკოლაში საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის სივრცის მოწყობისა და
ბიბლიოთეკის გამრავალფეროვნების ამსახველი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა ლითონის კონსტრუქციისგან განთავისუფლების,
ლაბორატორიის მოწყობისა და ბიბლიოთეკის გამრავალფეროვნების დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა მანანა ლაცაბიძემ აღნიშნა, რომ სკოლას მოცემული დროისთვის
განხორციელებული ჰქონდა რიგი ღონისძიებები შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის მოპოვების მიზნით. ჰქონდა გაფორმებული
ხელშეკრულება, ასევე სკოლის მიერ მობილიზებული იყო შესაბამისი ფინანსები და დასკვნას
ელოდებოდნენ უახლოეს პერიოდში. მისი განმარტებით, დაწესებულების ტერიტორიაზე
ადაპტირებული გარემოს უზრუნველყოფის მიზნით სკოლას ჰქონდა შესაბამისი მიწერილობა
ინფრასტრუქტურის სააგენტოსთან და აღნიშნული პრობლემის მოგვარება უახლოეს პერიოდში
იგეგმებოდა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ ხაშურის №7 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 05 დეკემბრის N1647272 ოქმის პირველ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 11:53 საათი
დასრულების დრო: 11:55 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 12
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 05
დეკემბრის N1647272 ოქმის პირველ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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15. სსიპ - ადიგენის მუნიციპალიტეტის სოფელ ზარზმის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ  სსიპ - ადიგენის მუნიციპალიტეტის სოფელ ზარზმის
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 11 დეკემბრის N1688623 ოქმის მე-5 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობის სახანძრო
უსაფრთხოების ნორმებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და სკოლაში ვიდეოკამერების
დამონტაჟების დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ ხელშეკრულება,
ვიდეო-სათვალთვალო კამერების ხელშეკრულება, რომელსაც ასევე თან ახლდა ფოტო-მასალა.
სკოლამ, ასევე წარმოადგინა სახანძრო უსაფრთხოებასთან დაკავშირებთ ინფრასტრუქტურის
სააგენტოსთან მიმართვის წერილი.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა ზაზა გავაშელმა აღნიშნა, რომ სკოლის მიერ უზრუნველყოფილი იყო
ვიდეო სათვალთვალო კამერების მონტაჟი, ხოლო შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
შესახებ დასკვნის მოპოვების მიზნით სკოლას ჰქონდა მიწერილობა შესაბამის სამსახურთან და
ელოდებოდა შესაბამის რეაგირებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ სკოლის დირექტორს მიმართა კითხვით,
სავარაუდოდ რა ვადას განიხილავდნენ, რომლის ფარგლებშიც სკოლა შეძლებდა აღნიშნული
რეკომენდაციის შესრულებას. ზაზა გავაშელმა აღნიშნა, რომ საკითხი არ იყო სკოლაზე
დამოკიდებული, რადგან ისინი ელოდებოდნენ ფინანსურ მხარდაჭერას. ამასთანავე,
დირექტორის განმარტებით სავარაუდო დრო, რომელიც სკოლას აღნიშნული რეკომენდაციის
შესასრულებლად დასჭირდებოდა იყო ერთი წელი.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ადიგენის მუნიციპალიტეტის სოფელ ზარზმის საჯარო სკოლის
მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული (შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
შესახებ დასკვნა) სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია
ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების
შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 11 დეკემბრის N1688623 ოქმის მე-5 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
 
დაწყების დრო: 11:57
დასრულების დრო: 12:00
 
კენჭისყრის შედეგები:
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მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 11
დეკემბრის N1688623 ოქმის მე-5 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
16. სსიპ - ირაკლი აბაშიძის სახელობის ქალაქ ხონის №3საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ირაკლი აბაშიძის სახელობის ქალაქ ხონის №3
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-3 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია შესაბამისობის გეგმით განსაზღვრულ ვადებში ცენტრში
წარმოედგინა 3.1. და 3.4. კომპონენტებთან მიმართებით რეკომენდაციების შესრულების
დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სკოლის პერსონალთან დაკავშირებული ცნობები.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა ვერა ბენიძემ განაცხადა, რომ სკოლას
სახანძრო უსაფრთხოების დასკვნის მოპოვების მიზნით სამუშაოები დაწყებული ჰქონდა
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მიერ რეკომენდაციების
გაცემისთანავე. აღნიშნული დასკვნის მოპოვების მიზნით, სკოლაში წყლის რეზერვუარების
დამონტაჟების საჭიროება იდგა. სკოლას ჰქონდა მიწერილობა შესაბამის სამსახურებთან და
ელოდებოდნენ დაფინანსებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი შეკითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ირაკლი აბაშიძის სახელობის ქალაქ ხონის №3  საჯარო სკოლის 
მიერ წარმოდგენილი ცნობები.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
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დაწყების დრო: 12:03
დასრულების დრო: 12:05
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად შესაბამისობის გეგმით განსაზღვრული ვადებისა, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

17. სსიპ - ქალაქ ბათუმის №28 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ ბათუმის N28 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 18 დეკემბრის ოქმის მე-9 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა ორივე მისამართზე არსებული შენობისთვის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და ზედაღელეს N7-ში არსებული
შენობისთვის შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა; ასევე ზედაღელის N7-ში
მდებარე სკოლის შენობაში სამედიცინო კაბინეტის მოწყობის, პირველი სართულის კიბის
უჯრედების და სველი წერტილების ადაპტირების და სკოლის თანამშრომელთა ,,ზოგადი
განათლების“ კანონით განსაზღვრული ,,სქესობრივი თავისუფლებისა და ხელშეუხებლობის
წინააღმდეგ მიმართული დანაშაულის ჩადენისთვის ნასამართლობისა“ და მთავრობის
დადგენილებით გათვალისწინებული ,,უფლების ჩამორთმევის“ შესახებ ცნობების, ასევე,
დასაქმებული ექიმის მიერ დამოუკიდებელი საექიმო საქმიანობის უფლების
დამადსტურებელი დოკუმენტის ფლობის დოკუმენტაცია/მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სკოლაში დასაქმებულთა ცნობები. სკოლამ მოქმედი
კანონმდებლობით დადგენილი წესით ხელშეკრულება გააფორმა ექთანთან, რომლის
კვალიფიკაციაც შეესაბამებოდა კანონმდებლობით დადგენილ მოთხოვნებს და წარმოადგინა
ექთანთან გაფორმებული ხელშეკრულება, რომელსაც თან ერთვოდა დიპლომი. სკოლამ
წარმოადგინა ზედაღელის N7-ში არსებულ კორპუსში ექიმის კაბინეტის მოწყობის ამსახველი
ფ ო ტ ო მ ა ს ა ლ ა .
სკოლას წარმოდგენილი ჰქონდა ევაკუაციის გეგმა და სახანძრო უსაფრთხოებისთვის საჭირო
ინვენტარი, სკოლას ორივე შენობისთვის შეთანხმებული ჰქონდა საგანგებო სიტუაციების
მართვის გეგმა, ამასთან, სკოლას ორივე შენობის სახანძრო უსაფრთხოების დასკვნისთვის
ესაჭიროებოდა შესაბამისი აღჭურვა. აღნიშნულთან დაკავშირებით სკოლას მიმართული
ჰქონდა შესაბამის ორგანოსთვის.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
რეკომენდაციების სრულად გათვალისწინების მტკიცებულებები.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ეთერ ჩხეიძემ განაცხადა, რომ დაწესებულებამ შეასრულა ყველა სახის
რეკომენდაცია. მისი განმარტებით, ზედაღელის N7-ში არსებული შენობა-ნაგებობისთვის არ
ჰქონდათ შენობის მდგრადობის დოკუმენტი, თუმცა სკოლის დირექტორის განმარტებით,
სკოლა იყო ახალი რეაბილიტირებული და ჰქონდა წერილი, რომლის საფუძველზეც სკოლა არ
საჭიროებდა ტექნიკური მდგრადობის დოკუმენტს.
საბჭოს თავმჯდომარე, ეკატერინე წიფურია დაინტერესდა რა სახის დოკუმენტზე იყო საუბარი.
სკოლის დირექტორმა, ეთერ ჩხეიძემ განაცხადა, რომ მისი ინფორმაციით არ იყო საჭირო
შენობის მდგრადობის დოკუმენტი, გამომდინარე იქიდან, რომ მათ ჰქონდათ შენობის
ექსპლუატაციაში შესვლის დოკუმენტი.
საბჭოს წევრმა, თამარ მამსიკაშვილმა განაცხადა, რომ საჭირო იყო სკოლას მიემართა შესაბამისი
აკრედიტირებული ორგანოსთვის შენობა-ნაგებობის მდგარდობის დოკუმენტთან
დაკავშირებით.
სკოლის დირექტორმა, ეთერ ჩხეიძემ განაცხადა, რომ ამ ეტაპისთვის სკოლას არ ჰქონდა
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა,
თუმცა შედგენილი და წარმოდგენილი ჰქონდა პროექტი, ასევე აღნიშნა, რომ გასაკეთებელი
დარჩა ზონალური ტიპის სახანძრო სიგნალი. მისივე განმარტებით, სკოლაში იგეგმებოდა
ადაპტირებული გარემოს მოწყობა და სკოლაში მიმდინარე პროცესებმა გამოიწვია
ზემოაღნიშნულის შეფერხება.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, კითხვით მიმართა სკოლის წარმომადგენელს და
დაინტერესდა რა მდგომარეობა იყო სკოლაში ექიმის პოზიციასთან დაკავშირებით.
სკოლის დირექტორმა, ეთერ ჩხეიძემ განაცხადა, რომ კადრის ნაკლებობის გამო, ვერ მოხერხდა
შესაბამისი კვალიფიკაციის მქონე პირის აყვანა ექიმის პოზიციაზე და ამიტომ დანიშნეს ექთანი.
საბჭოს თავმჯდომარემ აღნიშნა, რომ აუცილებელი იყო ექიმის პოზიციისთვის ვაკანიის
გამოცხადება და შესაბამისი კვალიფიციური კადრის მოძიება.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო სსიპ - ქალაქ ბათუმის №28 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18 დეკემბრის N1726564 ოქმის მე-9 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:08
დასრულების დრო: 12:10
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18
დეკემბრის N1726564 ოქმის მე-9 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

18. სსიპ - ქაქუცა ჩოლოყაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის №178 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქაქუცა ჩოლოყაშვილის სახელობის ქალაქ
თბილისის №178 საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 26 დეკემბრის N1766217 ოქმის მე-5 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა- ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა,
შენობის მდგრადობის დასკვნაში მოცემული რეკომენდაციების შესრულების
დამადასტურებელი დოკუმენტი, ქიმიის ლაბორატორიაში ამწოვი კარადის დამონტაჟებისა და
ადაპტირებული გარემოს მოწყობის მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის ორგანოებთან მიმართვის წერილები.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
რეკომენდაციების შესრულების მტკიცებულებები/დოკუმენტები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ნანა ლაბაძემ განაცხადა, რომ ავტორიზაციის მოპოვების შემდეგ
გაგზავნილი ჰქონდა ინფრასრუქტურის სააგენტოში წერილი და ამჟამად მოლოდინის რეჟიმში
იმყოფებოდნენ.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქაქუცა ჩოლოყაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის
№178საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 26 დეკემბრის N1765579 ოქმის მე-5 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:12
დასრულების დრო: 12:13
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
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გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 26
დეკემბრის N1765579 ოქმის მე-5 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

19.  სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვედა ნაგვაზაოს საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვედა
ნაგვაზაოს საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 08 დეკემბრის N1673143 ოქმის მე-6 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და შესაბამის
ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, რომანოზ ქიქავამ განაცხადა, რომ
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა
ჯერ კიდევ არ ჰქონდათ, თუმცა ეტაპობრივად იქნა შესრულებული მათ მიერ გაცემული
რეკომენდაციები, რის შემდეგაც კვლავ მიმართეს შესაბამის სტრუქტურულ ერთეულს
შესამოწმებლად.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქვედა ნაგვაზაოს საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2024 წლის 31 ოქტომბრის N1397714 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:18 საათი
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დასრულების დრო: 12:23 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი პუნქტის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2024 წლის 31
ოქტომბრის N1397714 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

20. სსიპ-ჯურხა ნადირაძის სახელობის საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ საირხის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ-ჯურხა ნადირაძის სახელობის საჩხერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ საირხის საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 ნოემბრის
N1607966 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები,
შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა, ინკლუზიური
გარემოს დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა ინკლუზიური გარემოს შექმნასთან დაკავშირებით
შედგენილი ხარჯთაღრიცხვა შესაბამისი მტკიცებულებებით.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა,
ხოლო შენობა-ნაგებობის დასკვნა იყო არადამაკმაყოფილებელი/უარყოფითი.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, სოფიკო მჭედლიშვილმა განაცხადა, რომ ისინი ეტაპობრივად
ასრულებენ რეკომენდაციებს. მისი განცხადებით, სკოლას რამდენიმე დღეში ექნებოდათ
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის
პროექტი.
სკოლის დირექტორის განცხადებით, სასკოლო საზოგადოება აქტიურად მუშაობდა პირველ და
მეორე სტანდარტთან მიმართებით გაცემულ რეკომენდაციებთან დაკავშირებით.
მანვე აღნიშნა, რომ სკოლამ მიმართა შესაბამის უწყებას შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთნ შესაბამისობის შესახებ დასკვნის მოსაპოვებლად. სოფიკო
მჭედლიშვილის განცხადებით, სკოლას ამ ეტაპზე არ ჰქონდა სახსრები ადაპტრირებული
გარემოს მოსაწყობად.
სკოლის წარმომადგენელმა განაცხადა, რომ მას ჰქონდა შესაბამისი ორგანოს მიერ გაცემული
შენობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა, რომელშიც აღწერილი იყო რომ შენობის მდგომარეობა
არ იყო დამაკმაყოფილებელი და იყო საფრთხის შემცველი ექსპლუატაციისთვის. დასკვნის
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მოპოვების შემდეგ, სკოლამ მიმართა ინფრასტრუქტურის სააგენტოს აღნიშნულ პრობლემასთან
დაკავშირებით. ამის შემდეგ, სკოლაში მისული იყო ინფრასტრუქტურის სააგენტოდან ჯგუფი,
რომელმაც აღნიშნა, რომ სკოლაში არ იყო მკვეთრად კრიტიკული მდგომარეობა. დაწესებულება
სამი თვის განმავლობაში აკვირდებოდა ყალაურებს. სკოლის დირექტორის განცხადებით,
ინფრასტრუქტურის სააგენტოდან მიღებული ინფორმაციის საფუძველზე, სკოლის შენობის
მდგომარეობა არ იყო საგანგაშო.
საბჭომ მიღებული ინფორმაციისა და დოკუმენტაციის საფუძველზე, მიზანშეწონილად
მიიჩნია, დამატებითი მოკვლევის მიზნით, საკითხის განხილვის გადადება. აღნიშნული
განპირობებული იყო სკოლის შენობა-ნაგებობის მდგრადობასთან დაკავშირებით ორი
განსხვავებული შეფასების მიღებით.
 

21.  სსიპ - ქალაქ თბილისის №155 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს წევრმა ირმა ამირანაშვილმა და საბჭოს თავმჯდომარემ ეკატერინე წიფურიამ
განაცხადეს, რომ მათ ჰქონდათ თვითაცილება სსიპ - ქალაქ თბილისის №155 საჯარო სკოლის
საკითხის მიმართ, გამომდინარე იქიდან, რომ ეკატერინე წიფურია 2020 წლიდან - 2024 წლამდე
იყო ეროვნული სასწავლო გეგმების დანერგვისა და განვითარების კოორდინატორი, ხოლო
ირმა ამირანაშვილი 2023 წლის ოქტომბერში აღნიშნული სკოლის ავტორიზაციის ექსპერტთა
ჯგუფის წევრი. საბჭოს წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული.
საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს თავმჯდომარის მოადგილე, თამარ მამსიკაშვილი.
საბჭოს სხდომას არ ესწრებოდა სკოლის წარმომადგენელი.
სხდომის თავმჯდომარემ, თამარ მამსიკაშვილმა, განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის №155
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-5 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა ადაპტირებული
გარემოს დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა ინფრასტრუქტურის სააგენტოსთან მიმართული
კორესპონდენციები ადაპტირებული გარემოს მოწყობასთან დაკავშირებით.
სხდომის თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა
წარმოდგენილი ადაპტირებული გარემოს მოწყობის ამსახველი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
სხდომის თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-5 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:27
დასრულების დრო: 12:31
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 11
წინააღმდეგი - 0
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გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20
დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-5 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციის შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
 
22. სსიპ - ქალაქ თბილისის №144 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის №144 საჯარო სკოლას,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 13 დეკემბრის N1704379 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და ინკლუზიური გარემოს დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობაში მოსაყვანად შედგენილი პროექტი და ინკლუზიური გარემოს
მოწყობასთან დაკავშირებით ინფრასტრუქტურის სააგენტოსთან მიმართული
კორესპონდენციები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მანანა ჩარგეიშვილმა განაცხადა, რომ დაწესებულების მხრიდან
მრავალი წერილი იქნა გაგზავნილი სსიპ საგანმანათლებლო და სამეცნიერო
ინფრასტრუქტურის განვითრების სააგენტოში. მისი განმარტებით, ინფრასტრუქტურის
სააგენტოდან პასუხად მიიღეს, რომ აღნიშნული საკითხები 2025 წლის გეგმაში იქნებოდა
გათვალისწინებული და სკოლაში ადგილზე მივიდოდა ჯგუფი, რომელიც შეისწავლიდა
ლიფტის მოწყობის საკითხს.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 13 დეკემბრის N1704379 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:35
დასრულების დრო: 12:39
 
კენჭისყრის შედეგები:
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მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 13
დეკემბრის N1704379 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

23. სსიპ - წალენჯიხის მუნიციპალიტეტის სოფელ ეწერის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - წალენჯიხის მუნიციპალიტეტის სოფელ ეწერის
საჯარო სკოლასზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 18 დეკემბრის N1726564 ოქმის მე-5 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შესაბამის
ორგანოსთან შეთანმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მარიკა კიკალიშვილმა განაცხადა, რომ სკოლას შესრულებული ჰქონდა
საბჭოს მიერ განსაზღვრული ყველა სახის რეკომენდაცია და წარმოდგენილი ჰქონდა ცენტრში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - წალენჯიხის მუნიციპალიტეტის სოფელ ეწერის საჯარო სკოლის
მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.

24.  სსიპ - საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩიხის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩიხის
საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 30 ოქტომბრის N1460129 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ოქტომბრამდე ცენტრში წარმოედგინა დასკვნები
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და მდგრადობის
შესახებ.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა დასკვნა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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სკოლის დირექტორმა, ლია ნადირაძემ განაცხადა, რომ შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნასთან დაკავშირებით მათ
ჰქონდათ შედგენილი ხარჯთაღრიცხა და პროექტი, ამ ეტაპზე კი ელოდებოდნენ დაფინანსებას
შემდგომი ნაბიჯების განსახორციელებლად.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - საჩხერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩიხის საჯარო სკოლის მიერ
წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 30 ოქტომბრის N1460129 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:42
დასრულების დრო: 12:45
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 30
ოქტომბრის N1460129 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ოქტომბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

25. სსიპ - ქალაქ თბილისის N36 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის N36 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-4 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
გაცემული რეკომენდაციების შესრულების მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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სკოლის დირექტორმა, მაია კვინიკაძემ განმარტა, რომ სკოლას შენობა-ნაგებობის მდგრადობის
შესახებ დადებითი დასკვნა მოპოვებული ჰქონდა და გადმოგზავნილი იყო ცენტრში,
შესასრულებელი რჩებოდა მხოლოდ შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 24 ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-4 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:49
დასრულების დრო: 12:53
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 24
ნოემბრის N1597699 ოქმის მე-4 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

26. სსიპ-ქარელის მუნიციპალიტეტის სოფელ ურბნისის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ-ქარელის მუნიციპალიტეტის სოფელ ურბნისის
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 06 ნოემბრის N1498719 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ოქტომბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და
შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა აკრედიტებული ორგანოს მომზადებული
შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დადებითი დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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სკოლის დირექტორის, ლია ელიაშვილის განმარტებით, შენობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ უფლებამოსილი ორგანოს მიერ გაცემული
რეკომენდაციების დიდი ნაწილი შესრულებული ჰქონდა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ- ქარელის მუნიციპალიტეტის სოფელ ურბნისის საჯარო სკოლის
მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
ის რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 06 ნოემბრის N1498719 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 12:53
დასრულების დრო: 12:59
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 06
ნოემბრის N1498719 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ოქტომბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

27. სსიპ - მიხეილ ჯავახიშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის N124 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - მიხეილ ჯავახიშვილის სახელობის ქალაქ
თბილისის N124 საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 28 ნოემბრის N1611764 ოქმის მე-3 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობის მდგრადობისა და სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
შესახებ დასკვნები, ასევე ინკლუზიური გარემოს (ლიფტი/პანდუსი) უზრუნველყოფის
დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სსიპ-ლევან სამხარაულის სახელობის სასამართლო
ექსპერტიზის ეროვნული ბიუროს ექსპერტიზის დასკვნა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის
შესახებ, რომელიც იყო არადამაკმაყოფილებელი.
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საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა,
ასევე ინკლუზიური გარემოს (ლიფტი/პანდუსი) უზრუნველყოფის დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მადონა მუმლაძემ განმარტა, რომ სკოლას ჰქონდა მდგრადობის
არადამაკმაყოფილებელი დასკვნა, რომლის მიხედვით შენობის ერთი ფლიგელი საჭიროებდა
გამაგრებას. სკოლას მიმართული ჰქონდა ინფრასტრუქტურის სააგენტოსთვის აღნიშნულის
თაობაზე. დირექტორის განმარტებით, ადგილზე იმყოფებოდნენ წარმომადგენლები და
ინფრასტრუქტურის სააგენტომ სკოლას განუმარტა, რომ აღნიშნული პრობლემის აღმოფხვრის
საკითხი გათვალისწინებული იქნებოდა.
საბჭომ მიიჩნია, რომ აღნიშნული მდგრადობის შესახებ დასკვნა რეკომენდაციის შესრულების
შესახებ ცნობად ვერ იქნებოდა მიღებული. საბჭომ მიღებული ინფორმაციის და
დოკუმენტაციის საფუძველზე, მიზაშეწონილად მიიჩნია საკითხის განხილვის გადადება,
დამატებითი მოკვლევის მიზნით.
 

28. სსიპ - ქალაქ თბილისის N143 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ თბილისის N143 საჯარო სკოლას,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 08 დეკემბრის N1673143 ოქმის მე-3 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და სკოლაში არსებული სივრცეების
(სპორტული მოედანი, საბუნებისმეტყველო ლაბორატორია და შესასვლელი პანდუსი) სსსმ
მოსწავლეთათვის ხელმისაწვდომობის დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა გარე პანდუსის მოწყობის ამსახველი ფოტომასალა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და
სკოლაში არსებული სივრცეების (სპორტული მოედანი, საბუნებისმეტყველო ლაბორატორია)
სსსმ მოსწავლეთათვის ხელმისაწვდომობის დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, თამარ ჭარბაძემ განმარტა, რომ სკოლა ელოდებოდა ინფრასტრუქტურის
სააგენტოს. დირექტორის განმარტებით, სკოლაში ინფრასტრუქტურის სააგენტოს
წარმომადგენლების ვიზიტისას აღინიშნა, რომ სკოლა საჭიროებდა სრულ რეაბილიტაციას და
სკოლისათვის მიცემული რეკომენდაციები გათვალისწინებული იქნებოდა სწორედ
რეაბილიტაციის პროცესში (ლაბორატორიაში ამწოვი კარადის დამონტაჟების საკითხი,
სახანძრო უსაფრთხოების ნორმებთან შესაბამისობისა და ადაპტირებული გარემოს სრულად
უზრუნველსაყოფის საკითხები).
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ თბილისის N143 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია; ხოლო, იმ რეკომენდაციებზე, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან



38

დამოუკიდებელი მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება,
კერძოდ საბჭოს მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების
კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 08 დეკემბრის N1673143 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:13
დასრულების დრო: 13:16
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 08
დეკემბრის N1673143 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

29. სსიპ - ხელვაჩაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ კაპრეშუმის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ხელვაჩაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ
კაპრეშუმის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 22 დეკემბრის N1750749 ოქმის მე-3 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა- ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა, გამოეყო
შესაბამისი ფართი, მოეწყო და აღეჭურვა საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის ფართის
მოწყობის დამადასტურებელი ფოტომასალა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და ლაბორატორიის
ინვენტარის ფლობის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, იამზე თურმანიძემ განმარტა, რომ აჭარის განათლებისა და სპორტის
სამინისტროსგან ჰქონდა მიწერილობა, რომ სკოლა ჩასმული იყო საჯარო სკოლების
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ინფრასტრუქტურის გაუმჯობესების პროექტში. მან ასევე განმარტა, რომ ლაბორატორიის
აღჭურვილობისთვის ფინანსები სკოლას არ მოეპოვებოდა და შესაბამისი უწყებიდან
ელოდებოდა საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის აღჭურვილობის თაობაზე რეაგირებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ხელვაჩაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ კაპრეშუმის საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია; ხოლო, იმ რეკომენდაციებზე, რომელიც არ იყო
შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია
ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების
შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 22 დეკემბრის N1750749 ოქმის მე-3 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:19
დასრულების დრო: 13:23
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 22
დეკემბრის N1750749 ოქმის მე-3 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

30.  სსიპ - გიორგი ლომაძის სახელობის ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლესის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - გიორგი ლომაძის სახელობის ლანჩხუთის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ლესის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 15 დეკემბრის
N1720478 ოქმის მე-6 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა ადამიანური რესურსების მართვის პოლიტიკის
დოკუმენტი, შენობა - ნაგებობის მდგრადობისა და შენობა - ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნები, ასევე სკოლის დირექტორის
ბრძანებით დამტკიცებული „ხარიხის უზრუნველყოფის პოლიტიკის დებულების“
გარდამავალი მუხლების შესაბამისად გაწერილი და დამტკიცებული პროცესების აღმწერი
დოკუმენტები, მათ შორის ხარისხის უზრუნველყოფის პროცესის აღმწერი დოკუმენტი.



40

დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა მდგრადობის დასკვნა, ადამიანური რესურსების
მართვის პოლიტიკის დოკუმენტი, ხარისხის უზრუნველყოფის დოკუმენტი, ხარისხის ჯგუფის
სამოქმედო გეგმა, ბრძანებები ჯგუფების განსაზღვრის შესახებ.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა - ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების ნორმებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის, თინათინ გოგელიას განმარტებით სახანძრო ტექნიკური ჯგუფის
შემოწმების შედეგად გაცემული რეკომენდაციების შესახებ სკოლას გარკვეული
რეკომენდაციები შესრულებული ჰქონდა, რჩებოდა შესასრულებელი მხოლოდ რამოდენიმე
პუქტი, რაზეც სკოლას მიმართული ჰქონდა სსიპ - საგანმანათლებლო და სამეცნიერო
ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოსთვის. სკოლის დირექტორმა ასევე განმარტა, რომ
სკოლას ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში ასახული რეკომენდაციებიდან შესასრულებელი
ჰქონდა საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის მოწყობა, რაზეც ასევე ჰქონდა მიწერილობა
შესაბამის ორგანოსთან.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - გიორგი ლომაძის სახელობის ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის
სოფელ ლესის საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია. ხოლო, იმ
რეკომენდაციებზე, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-6 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:26
დასრულების დრო: 13:31
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15
დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-6 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

31. სსიპ - ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნიგვზიანის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
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საბჭოს წევრმა, ქეთევან ნატროშვილმა განაცხადა, რომ ის ვერ მიიღებდა აღნიშნული საკითხის
განხილვასა და კენჭისყრაში მონაწილეობას, რადგან იყო აღნიშნულ სკოლის მხარდამჭერი
ექსპერტი. საბჭოს წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ნიგვზიანის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-5 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობის მდგრადობისა და სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
შესახებ დასკვნები და   შესაბამის უწყებასთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის
გეგმა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის უწყებასთან შეთანხმებული საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების ნორმებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ამირან დობორჯგინიძემ განმარტა, რომ სახანძრო უსაფრთხოების
პროექტი და ხარჯთაღრიცხვა სკოლას გაკეთებული და გადაგზავნილი ჰქონდა სსიპ -
საგანმანათლებლო და სამეცნიერო ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ლანჩხუთის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნიგვზიანის საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-5 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:35
დასრულების დრო: 13:39
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 12
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15
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დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-5 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

32. სსიპ - თეთრიწყაროს მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩხიკვთას საჯარო  სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - თეთრიწყაროს მუნიციპალიტეტის სოფელ
ჩხიკვთას საჯარო   სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-11 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა,
კანონმდებლობით დადგენილი ცნობები (საქართველოს მთავრობის 2020 წლის 23 ივლისის
№463 დადგენილების მე-3 მუხლით გათვალისწინებული ნასამართლეობისა და უფლების
ჩამორთმევის შესახებ). ასევე, უნდა წარმოედგინა დოკუმენტი, სადაც გათვალისწინებული
იქნებოდა პერსონალის შეფასებასა და პროფესიული განვითარების საჭიროებათა დადგენის
მექანიზმები, საჯარო რეესტრიდან განახლებული ამონაწერი და ვებ გვერდზე ინდიკატორით
გათვალისწინებული ინფორმაციის განთავსების მტკიცებულებები, შვიდწლიანი
სტრატეგიული გეგმა, რომელიც დაფუძნებული იქნებოდა სკოლის მისიაზე, ხედვაზე და
ღირებულებებზე, ერთწლიანი სამოქმედო გეგმა, რომელიც დაეფუძნებოდა სკოლის
სტრატეგიულ გეგმას და სკოლის ყოველწლიურ თვითშეფასებას, ასევე, გათვალისწინებული
იქნებოდა სტრატეგიული მიზნებისა და ამოცანების შესაბამისი აქტივობები, შესრულების
გაზომვადი ინდიკატორები, რეალისტური ვადები, პასუხისმგებელი პირები/სტრუქტურული
ერთეულები და შესაბამისი რესურსები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა სკოლის შვიდწლიანი განვითარების გეგმა,
ერთწლიანი სამოქმედო გეგმა, ადამიანური რესურსების მართვის გეგმა, თანამშრომელთა
ცნობები, შენობა-ნაგებობის ტექნიკური მდგომარეობის დასკვნა, ვებგვერდის ბმული,
კომპიუტერული ლაბორატორიის აღჭურვის დამადასტურებელი დოკუმენტები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის, გურამ გიგაურის განმარტებით, სკოლას კვლავ არ ჰქონდა ამონაწერი
საჯარო რეესტრიდან, ასევე, ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში ასახული რეკომენდაციებიდან
სკოლას არ ჰქონდა შესრულებული საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის აღჭურვილობა და
სკოლას არ ჰქონდა შენობის სახანძრო უსაფრთხოების ნორმებთან შესაბამისობის დადებითი
დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - თეთრიწყაროს მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩხიკვთას საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია, ხოლო, იმ რეკომენდაციებზე, რომელებიც არ
იყო შესრულებული (შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან
შესაბამისობის შესახებ დასკვნა) სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით, საბჭომ
მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ განსაზრვრული
რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
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საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15 დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-11 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:42
დასრულების დრო: 13:46
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 15
დეკემბრის N1720478 ოქმის მე-11 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

33. სსიპ - ქალაქ ლანჩხუთის №3 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ ლანჩხუთის №3 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 20 ნოემბრის N1576596 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა, 3.4. კომპონენტთან მიმართებით, შენობა-
ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების დასკვნისა და საგანგებო სიტუაციების მართვის შესაბამის
ორგანოსთან შეთანხმებული გეგმის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული, საგანგებო
სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა .
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
 სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, მაია ჯიმშელეიშვილმა აღნიშნა, რომ
სკოლამ ავტორიზაციის გავლის შემდეგ შეიცვალა სახელწოდება და გახდა სსიპ- ვაჟა თოდუას
სახელობის ქალაქ ლანჩხუთის N3 საჯარო სკოლა. სკოლის წარმომადგენელმა განმარტა,რომ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან დაწესებულებას
განსაზღვრული ჰქონდა ორი რეკომენდაციის, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის
შეთანხმება, შესაბამის კომპეტენტურ ორგანოსთან და შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის მოპოვება. სკოლის
დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა აღნიშნა,რომ საგანგებო სიტუაციების მართვის
გეგმა შეთანხმებული იყო შესაბამის კომპეტენტურ ორგანოსთან, ხოლო შენობა- ნაგებობის
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სახანძრო უსაფრთხოებასთან მოთხოვნებთან დაკავშირებული ხარვეზების აღმოფხვრასთან
დაკავშირებით გადაგზავნილი იყო შესაბამის ორგანოსთან დოკუმენტაცია და დაწესებულება
ელოდებოდა დასკვნას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ- ქალაქ ლანჩხუთის №3 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული, სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20 ნოემბრის N1576596 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:52
დასრულების დრო: 13:56
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20
ნოემბრის N1576596 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.

34.   სსიპ - ვაჟა-ფშაველას სახელობის ქალაქ გორის №9 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ვაჟა-ფშაველას სახელობის ქალაქ გორის №9
საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-4 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის სექტემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა, მესამე
სტანდარტთან დაკავშირებული ყველა დოკუმენტი, რაზეც ექსპერტთა მხრიდან გაცემული იყო
რეკომენდაციები და ასახული იყო ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა და
ვებ-გვერდის ფუნქციონირებასთან დაკავშირებული დამადასტურებელი დოკუმენტაცია
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა ეკა ხუციშვილმა განმარტა, რომ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხირიდან გაცემული იყო რამდენიმე რეკომენდაცია,
კერძოდ შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნის, შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნისა და ვებ-გვერდის
ფუნქციონირებასთან დაკავშირებული, დამადასტურებელი დოკუმენტაციის წარმოდგენა.
სკოლის წარმომადგენელმა განმარტა,რომ შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა,
დაწესებულების მიერ ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზევე იყო წარმოდგენილი, ვებ-გვერდის
ფუნქციონირებასთან დაკავშირებული დოკუმენტაცია, ასევე წარმოდგენილი ჰქონდა სკოლას,
ხოლო შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ
დასკვნასთან დაკავშირებით, აღნიშნა, რომ 2023 წლიდან ჰქონდა კომუნიკაცია შესაბამის
კომპეტენტურ ორგანოსთან აღნიშნულთან დაკავშირებით, თუმცა მათგან მიიღო პასუხად რომ
იმ წლის გეგმაში აღნიშნული სკოლა არ იყო გათვალისწინებული, წელს კი როგორც სკოლის
ხელმძღვანელმა აღნიშნა, სკოლას საკუთარი ფინანსებით შეძლო ხანძარსაწინააღმდეგო
უსაფრთხოების სისტემებით აღჭურვა. მისი განმარტა, მათ უკვე მიმართეს შესაბამის
კომპეტენტურ ორგანოს აღნიშნულ საკითხთთან დაკავშირებით და ელოდებიან დასკვნას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ- ვაჟა-ფშაველას სახელობის ქალაქ გორის N9 საჯარო სკოლის მიერ
წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-4 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 13:59
დასრულების დრო: 14:03
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
სექტემბრის N1251483 ოქმის მე-4 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციის შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის სექტემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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35. სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ ნაგებერაოს საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ნაგებერაოს საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 05 დეკემბრის N1647272 ოქმის მე-8 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა,
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და
ინკლუზიური გარემოს მოწყობის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
ზემოაღნიშნული რეკომენდაციების შესრულების მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, თემურ დანელიამ განმარტა,რომ სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული ჰქონდა ორი
რეკომენდაცია, შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
დასკვნისა და ინკლუზიური გარემოს დამადასტურებელი დოკუმენტაციის წარმოდგენა.
სკოლის ხელმძღვანელმა აღნიშნა, რომ სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან
შესაბამისობასთან დაკავშირებით, დადგენილი ათი ხარვეზიდან ცხრა უკვე გამოსწორებული
იყო, ხოლო ერთი ხარვეზი ეხებოდა ელექტრო ქსელების მდგომარეობას, რომლის აღმოფხვრაც
სკოლის მხრიდან, გარკვეულ სირთულეებს წარმოადგენდა, ხოლო შიდა პანდუსის
მოწყობასთან დაკავშირებით სკოლას მიმართული ჰქონდა კორესპონდენციით შესაბამის
კომპეტენტურ ორგანოსთან.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ, რეკომენდაციებზე, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, მიზანშეწონილად მიიჩნია, ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 05 დეკემბრის N1647272 ოქმის მე-8 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 15:49 საათი
დასრულების დრო: 15:53 საათი
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
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ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 05
დეკემბრის N1647272 ოქმის მე-8 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

36.            სსიპ - ქალაქ თბილისის №59 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულე
        ბების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ

 საკითხის განხილვა
 
საბჭოს წევრმა ქეთევან ნატროშვილმა განმარტა, რომ ვერ მიიღებდა აღნიშნული სკოლის
საკითხის განხილვაში მონაწილეობას, ვინაიდან 2023 წელს იყო მხარდამჭერი ექსპერტი. საბჭოს
წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული.
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ- ქალაქ თბილისის N59 საჯარო სკოლას
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 18 დეკემბრის N1726564 ოქმის 1-ელი ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
3.1, 3.4 და 3.5 კომპონენტების შეფასების გათვალისწინებით, რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულება 2024 წლის პირველ დეკემბრამდე,
კერძოდ, კანონმდებლობით განსაზღვრული სქესობრივი თავისუფლებისა და
ხელშეუხებლობის წინააღმდეგ მიმართული დანაშაულის ჩადენისათვის, ნასამართლობისა და
უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობების, შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნების,
შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის,
კვალიფიციური პერსონალის ექიმის პოზიციაზე დასაქმების, ვებ-გვერდის ამოქმედებისა და
მასზე ინფორმაციის ქართულ ენაზე განთავსების, დოკუმენტაციის წარმოდგენა.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა კანონმდებლობით განსაზღვრული სქესობრივი
თავისუფლებისა და ხელშეუხებლობის წინააღმდეგ მიმართული დანაშაული ჩადენისთვის,
ნასამართლობისა და უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობები, შენობა-ნაგებობის შესახებ
მდგრადობის დასკვნა, შესაბამის ორგანოსთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის
გეგმა, კვალიფიციური პერსონალის ექიმის პოზიციაზე დასაქმების დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია , ვებ-გვერდის ამოქმედებისა და მასზე ინფორმაციის ქართულ ენაზე
განთავსების დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა .
მან მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის
დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, მაია ლელაშვილმა აღნიშნა, რომ სკოლაში ამ ეტაპზე მიმდინარეობდა
პირველადი სარეაბილიტაციო სამუშაოები და იცვლებოდა ცენტრალური საკანალიზაციო
მილი, აქვე სკოლის ხელმძღვანელმა აღნიშნა, რომ დაწესებულება, სრული რეაბილიტაციის
გეგმაში იყო გათვალისწინებული. მან, ექიმის პოზიციასთან დაკავშირებით განმარტა, რომ
სსიპ- განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში გადმოაგზავნეს პირის
დოკუმენტაცია, რომელმაც გაიარა ექვსთვიანი გადამზადების პროგრამა და რადგან აღნიშნულ
პირს ჰქონდა წყვეტა საექიმო საქმიანობის, ასევე დამატებით გაიარა ხუთთვიანი გადამზადების
პროგრამა. სკოლის ხელმძღვანელმა ასევე აღნიშნა, რომ ცენტრში გადმოგზავნილი ჰქონდათ
ინფორმაცია, რომ აღნიშნული პირი მიმდინარე წლის მარტის თვეში ჩააბარებდა
საკვალიფიკაციო გამოცდას, თუმცა აღნიშნული გამოცდის თარიღი შეიცვალა და აქედან
გამოდინარე, შესაბამისი საკვალიფიკაციო გამოცდის ჩაბარების შემდგომ ისინი
გადმოაგზავნიდნენ აღნიშნულის დამადასტურებელ დოკუმენტაციას ცენტრში.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრმა, მანანა თურქაძემ დასვა კითხვა, რა მიმართულებით ჰქონდა აღნიშნულ პირს
კვალიფიკაცია მინიჭებული.
სკოლის დირექტორმა მაია ლელაშვილმა, განმარტა, რომ იგი იყო ჩვილ ბაშვთა ექიმი, თუმცა
მას გავლილი ჰქონდა გადამზადების პროგრამა საოჯახო მედიცინაში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ- ქალაქ თბილისის N59 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია.
ის რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს
მიერ განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18 დეკემბრის N1726564 ოქმის პირველ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 14:09
დასრულების დრო: 14:13
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 12
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 18
დეკემბრის N1726564 ოქმის პირველ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად შესაბამისობის გეგმით განსაზღვრული ვადებისა, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი,
ხოლო შესაბამისი კვალიფიკაციის მქონე ექიმის აყვანასთან დაკავშირებული საკითხის
მოგვარებისა და რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების
ვალდებულებად განესაზღვროს 2025-2026 სასწავლო წლის დასაწყისი.
 

37. სსიპ - ბესიკ ხულორდავას სახელობის მარტვილის მუნიციპალიტეტის სოფელ სალხინო
საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ბესიკ ხულორდავას სახელობის მარტვილის
მუნიციპალიტეტის სოფელ სალხინო საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო
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დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 04 დეკემბრის
N1638083 ოქმის მე-8 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
ნოემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და საგანგებო სიტუაციების მართვის შეთანხმებული
გეგმა, ასევე კანონმდებლობით დადგენილი წესით განსაზღვრული კვალიფიკაციის მქონე
ექიმის აყვანის დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შესაბამის კომპეტენტურ ორგანოსთან
შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და
კანონმდებლობით დადგენილი წესით განსაზღვრული კვალიფიკაციის მქონე ექიმის აყვანის
დამადასტურებელი დოკუმენტაცია
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, ნუნუ სილაგავამ, შესაბამისი
კვალიფიკაციის მქონე ექიმის აყვანასთან დაკავშირებით განაცხადა, რომ სკოლა პერიოდულად
აცხადებდა ვაკანსიას ექიმის პოზიციაზე, თუმცა გამოხმაურება არ იყო, ამჟამად კი სკოლაში
ვაკანსიის საფუძველზე დასაქმებული იყო ექთანი, ხოლო შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთა შესაბამისობის დასკვნის წარმოდგენასთან დაკავშირებით,
სკოლის ხელმძღვანელმა აღნიშნა, რომ სკოლამ შეიძინა სახანძრო უსაფრთხოებისათვის საჭირო
აღჭურვილობა და ელოდებოდნენ დასკვნას, შესაბამისი კომპეტენტური ორგანოსგან.
საბჭოს თავმჯდომარემ ეკატერინე წიფურიამ დასვა კითხვა სკოლის წარმომადგენლის
მისამართით, სკოლაში საშტატო ერთეული ექთნის პოზიციაზე ჰქონდათ განსაზღვრული თუ
ექიმის.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა ნუნუ სილაგავამ აღნიშნა, რომ ექიმის
საშტატო ერთეული იყო განსაზღვრული სკოლაში, მაგრამ რადგან არაერთი ვაკანსიის
გამოცხადების შემდეგ ექიმის პოზიციაზე ვერ იქნა მოძიებული შესაბამისი კადრი, შემდგომ
მათ გამოაცხადეს ექთნის ვაკანსია და სკოლაში დასაქმდა შესაბამისი კვალიფიკაციის
დამადასტურებელი სერთიფიკატის მქონე ექთანი.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, რადგან სკოლას ექიმის საშტატო ერთეული ჰქონდა
განსაზღვრული და არა ექთნის, მათ აღნიშნული უნდა შეეთანხმებინათ საქართველოს
განათლების, მეცნიერებისა და ახალგაზრდობის სამინისტროსთან.
აღნიშნულთან დაკავშირებით სკოლამ აღნიშნა, რომ მათ შეთანხმებული ჰქონდათ მოცემული
საკითხი.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ- ბესიკ ხულორდავას სახელობის მარტვილის მუნიციპალიტეტის
სოფელ სალხინოს საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 04 დეკემბრის N1638083 ოქმის მე-8 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 14:19
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დასრულების დრო: 14:23
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 04
დეკემბრის N1638083 ოქმის მე-8 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის ნოემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 
38.   სსიპ - წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ გუმათის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ- წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ გუმათის
საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2024 წლის 25 იანვრის N71540 ოქმის მე-4 ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა 3.4 კომპონენტის შეფასების გათვალისწინებით, ზოგადსაგანმანათლებლო
რეკომენდაციები და რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის
ინფორმირების ვალდებულება 2025 წლის იანვრამდე. კერძოდ, სკოლას უნდა უზრუნველყო
შენობა ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის
მოპოვება შესაბამისობის გეგმაში გაწერილი ვადის მიხედვით (2024 20.02) და უზრუნველყო
შეთანხმება უფლებამოსილ ორგანოსთნ საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის
შესაბამისობის გეგმაში გაწერილი ვადის დაცვით (2024 20.02).
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა უფლებამოსილ ორგანოსთან შეთანხმებული
საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა ელისო დანგაძემ განაცხადა, რომ
საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა, სკოლამ შეათანხმა შესაბამის უფლებამოსილ
ორგანოსთან. აღნიშნულ დოკუმენტაცია, კი გადმოგზავნილი იყო სსიპ- განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნულ ცენტრში. შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან
შესაბამისობის დასკვნასთან დაკავშირებით მიმართული ჰქონდა შესაბამის უფლებამოსილ
ორგანოსთან.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - წყალტუბოს მუნიციპალიტეტის სოფელ გუმათის საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი დოკუმენტაცია.
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ის რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2024 წლის 25 იანვრის N71540 ოქმის მე-4 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 14:27
დასრულების დრო: 14:31
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2024 წლის 25
იანვრის N71540 ოქმის მე-4 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2025
წლის იანვრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

39. სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ შუა ამაღლების საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ შუა
ამაღლების საჯარო სკოლას ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-8 ნაწილის
საფუძველზე, საბჭომ 3.4 კომპონენტის შეფასების გათვალისწინებით,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებას განუსაზღვრა რეკომენდაცია და მისი შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულება 2024 წლის დეკემბრამდე, კერძოდ,
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის
მოპოვება და ცენტრში წარმოდგენა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა სამსონ ჯიბუტმა განაცხადა, რომ
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნის
მოპოვებასთან დაკავშირებით უკვე მიმართა კორესპონდენციით შესაბამისი კომპეტენტური
ორგანოსთვის.
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საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
რეკომენდაცია, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-8 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 14:36
დასრულების დრო: 14:39
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-8 ნაწილში და დაწესებულებას შეურულებელი რეკომენდაციის
შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024
წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

40. სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩაისუბნის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ჩაისუბნის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-7 ნაწილის
საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და
შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნები, ასევე საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის
შესაბამისი რესურსებით აღჭურვის დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა და
საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის შესაბამისი რესურსებით აღჭურვის დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია.
 საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
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სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, მალვინა ოსეფაიშვილმა აღნიშნა, რომ
ავტორიზაციის საბჭოს მიერ დაწესებულებისთვის გაცემული იყო გარკვეული
რეკომენდაციები. მისი თქმით, სკოლას წარმოდგენილი ჰქონდა შენობა-ნაგებობის
მდგრადობის შესახებ დასკვნა, თუმცა არ ჰქონდა წარმოდგენილი სხვა რეკომენდაციების
შესრულების დამადასტურებელი მტკიცებულებები. ასევე აღნიშნა, რომ სკოლა იყო
სარეაბილიტაციო და ინფრასტრუქტურის განვითარების სააგენტოდან მიღებული ჰქონდა
ინფორმაცია, რომ დაწესებულება გათვალისწინებული იქნებოდა ინფრასტრუქტურის
სააგენტოს მომავალი სამოქმედო გეგმის ფორმირების პროცესში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ჩაისუბნის საჯარო
სკოლის მიერ წარმოდგენილი შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
ის რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს
მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო:14:45
დასრულების დრო: 14:51
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

41.  სსიპ - ქალაქ მარტვილის №1 საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების
შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ მარტვილის №1 საჯარო სკოლას,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-10 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შვიდწლიანი სტრატეგიული გეგმა, სკოლაში
მოქმედი სტრუქტურული ერთეულების და პირების ფუნქციების მკაფიოდ განსაზღვრის
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დოკუმენტი, წამყვანი მასწავლებლის ხელშეკრულებაში საქართველოს განათლების,
მეცნიერების, კულტურისა და სპორტის მინისტრის 2019 წლის 20 აგვისტოს N174/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული ,,მასწავლებლის საქმიანობის დაწყებისა და შეწყვეტის წესის’’ მე-111 მუხლის
მე-7 პუნქტით გათვალისწინებული ფუნქციებიდან ოთხი სავალდებულო ფუნქციის
გათვალისწინების, მასწავლებელთა პირად საქმეებში სქესობრივი თავისუფლებისა და
ხელშეუხებლობის წინააღმდეგ მიმართული დანაშაულის ჩადენისთვის, ნასამართლობის
შესახებ და უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობების განთავსების დამადასტურებელი
მტკიცებულებები, ასევე, დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ და საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა
შეთანხმებული შესაბამის უწყებასთან, სპორტული დარბაზის მოწყობა/აშენების და
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის მოწყობის მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შვიდწლიანი სტრატეგიული გეგმა, სკოლაში
მოქმედი სტრუქტურული ერთეულების და პირების ფუნქციების მკაფიოდ განსაზღვრი
დოკუმენტი, წამყვანი მასწავლებლის ხელშეკრულებაში საქართველოს განათლების,
მეცნიერების, კულტურისა და სპორტის მინისტრის 2019 წლის 20 აგვისტოს N174/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული ,,მასწავლებლის საქმიანობის დაწყებისა და შეწყვეტის წესის’’ მე-111 მუხლის
მე-7 პუნქტით გათვალისწინებული ფუნქციებიდან ოთხი სავალდებულო ფუნქციის
გათვალისწინების, მასწავლებელთა პირად საქმეებში სქესობრივი თავისუფლებისა და
ხელშეუხებლობის წინააღმდეგ მიმართული დანაშაულის ჩადენისთვის, ნასამართლობის
შესახებ და უფლების ჩამორთმევის შესახებ ცნობების განთავსების დამადასტურებელი
მტკიცებულებები. საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა შეთანხმებული შესაბამის
უწყებასთან, საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის მოწყობის მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
დასკვნა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ,
სპორტული დარბაზის მოწყობა/აშენების დამადასტურებელი მტკიცებულებები და შესაბამის
უწყებასთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, ალექსანდრე კვესელავამ, აღნიშნა, რომ
ავტორიზაციის საბჭოს მიერ დაწესებულებისთვის გაცემული იყო გარკვეული
რეკომენდაციები. მისი თქმით, სკოლას მიწერილობა ჰქონდა საგანგებო სიტუაციების მართვის
გეგმის შესახებ და აღნიშნულს წარმოადგენდა უახლოეს მომავალში. მან ასევე აღნიშნა, რომ
დარჩენილი ჰქონდა სპორტული დარბაზის მოწყობა, რომელზეც სკოლას კომუნიკაცია ჰქონდა
ინფრასტრუქტურის სააგენტოსთან.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ქალაქ მარტვილის №1 საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი
დოკუმენტაცია.
ის რეკომენდაციები, რომლებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს
მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20 დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-10 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 14:55
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დასრულების დრო: 14:59
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველინაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 20
დეკემბრის N1739275 ოქმის მე-10 ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

42. სსიპ - ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქემფრის საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქემფრის
საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 21 დეკემბრის N1747184 ოქმის 1-ელი ნაწილის საფუძველზე,
განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის
სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობისა და შენობა-ნაგებობის მდგრადობის
შესახებ დასკვნები, საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიაში ამწოვი კარადის დამონტაჟების
დამადასტურებელი დოკუმენტაცია.
 დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა,
საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიაში გამწოვი კარადის დამონტაჟების დამადასტურებელი
დოკუმენტაცია.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ნინო ლომსაძემ, აღნიშნა, რომ შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების კუთხით, თავდაპირველად პრობლემას წყლის სისტემის შიდა მომარაგება
წარმოადგენდა, თუმცა საბჭოს სხდომის დროისთვის აღნიშნული ხარვეზი უკვე აღმოფხვრილი
იყო. ამ ეტაპზე პრობლემურ საკითხად რჩებოდა სკოლის სხვენის ხანძარსაწინააღმდეგო
ხსნარით დამუშავება.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელს,
მიეწოდებინა დეტალური ინფორმაცია ამწოვი კარადის შესახებ.
სკოლის წარმომადგენლის, ნინო ლომსაძის განმარტებით, რეაბილიტაციის პროცესში
გათვალისწინებული იყო აღნიშნული მოწყობილობის დამონტაჟება და სკოლას   საბჭოს
ჩატარების დროისთვის მოწყობილი ჰქონდა ტექნიკურად გამართული ამწოვი კარადა.
საბჭოს თავმჯდომარე, ასევე დაინტერესდა დაწესებულებაში არსებული სახანძრო
უსაფრთხოების მდგომარეობით.
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სკოლის წარმომადგენლის, ნინო ლომსაძის განმარტებით, შესასრულებელი რჩებოდა სხვენის
ხანძარსაწინააღმდეგო სითხით დამუშავების საკითხი და იყვნენ შესაბამისი ორგანიზაციის
ძიების პროცესში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ქემფრის საჯარო სკოლის
მიერ წარმოდგენილი შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ დასკვნა.
ის რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს
მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 21 დეკემბრის N1747184 ოქმის 1-ელ ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 15:03
დასრულების დრო: 15:06
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 21
დეკემბრის N1747184 ოქმის 1-ელ ნაწილში და დაწესებულებას შეუსრულებელი
რეკომენდაციების შესრულების პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად,
ნაცვლად 2024 წლის დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

43.  სსიპ - ნიკო ნიკოლაძის სახელობის ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ ფლევის საჯარო
სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან
განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ნიკო ნიკოლაძის სახელობის ხაშურის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ფლევის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 21 დეკემბრის
N1747184 ოქმის მე-7 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობის ვიდეოსათვალთვალო სისტემით აღჭურვის,
სამედიცინო კაბინეტის სამედიცინო მედიკამენტებით აღჭურვის, შენობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნისა და საბუნებისმეტყველო
ლაბორატორიის მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა შენობის ვიდეოსათვალთვალო სისტემითა და
სამედიცინო კაბინეტის მედიკამენტებით აღჭურვის მტკიცებულებები.
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საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა და
საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის მოწყობის მტკიცებულება.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორმა, ვახტანგ ხაჩიძემ, აღნიშნა, რომ ავტორიზაციის საბჭოს მიერ
დაწესებულებისთვის გაცემული იყო გარკვეული რეკომენდაციები. მისი თქმით, წარმოდგენილ
იქნა მტკიცებულებები შენობაში ვიდეოსათვალთვალო სისტემის არსებობისა და სამედიცინო
კაბინეტის მედიკამენტებით აღჭურვის შესახებ. მისი განცხადებით, წარმოსადგენი რჩებოდა,
სახანძრო უსაფრთხოებისა და საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიის მოწყობის დოკუმენტაცია.
მისივე თქმით, სკოლა იყო ახლად რეაბილიტირებული და რეაბილიტაციის პროცესში
დაწესებულებაში იყო სახანძრო უსაფრთხოების სისტემა, თუმცა აღნიშნულ საკითხთან
დაკავშირებით არსებობდა ტექნიკური პრობლემა და სკოლის წარმომადგენლებს არ შეეძლოთ
დაკავშირება შემსრულებელ კომპანიასთან. რაც შეეხებოდა ახალი სახანძრო უსაფრთხოების
სისტემის მოწყობას, ეს სკოლისთვის შეუძლებელი იყო, ვინაიდან იგი დაკავშირებული იყო
დიდ ფინანსურ ხარჯებთან. საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის მოწყობასთან
დაკავშირებით ჰქონდათ მიწერილობა შესაბამის პასუხისმგებელ ორგანოსთან და ამ ეტაპზე
ელოდებიან შესაბამის რეაგირებას. მან ვიდეო სამეთვალყურეო კამერების მოწყობასთან
დაკავშირებით აღნიშნა, რომ საკუთარი სახსრებით უკვე დამონტაჟებული იყო 14 კამერა,
თუმცა დამატებითი კამერების დასამონტაჟებლად სკოლას არ ჰქონდა შესაბამისი ფინანსური
რესურსი.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ნიკო ნიკოლაძის სახელობის ხაშურის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ფლევის საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი შენობის ვიდეოსათვალთვალო სისტემითა და
სამედიცინო კაბინეტის მედიკამენტებით აღჭურვის მტკიცებულებები.
ის რეკომენდაციები, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 21 დეკემბრის N1747184 ოქმის მე-7 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 15:10
დასრულების დრო: 15:13
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 21
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დეკემბრის N1747184 ოქმის მე-7 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

44. სსიპ - დანიელ თოფურიას სახელობის აბაშის მუნიციპალიტეტის სოფელ მაცხოვრისკარის
საჯარო სკოლის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს
მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - დანიელ თოფურიას სახელობის აბაშის
მუნიციპალიტეტის სოფელ მაცხოვრისკარის საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023 წლის 27 დეკემბრის
N1771665 ოქმის მე-6 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია 2024 წლის
დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნისა და საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიაში
ამწოვი კარადის დამონტაჟების დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
 დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა საბუნებისმეტყველო ლაბორატორიაში ამწოვი
კარადის დამონტაჟების მტკიცებულებები.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობის სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნა.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, სვეტლანა ბოკუჩავამ, აღნიშნა, რომ
სკოლამ ავტორიზაცია გაიარა 2023 წელს. პროცესის შედეგად სკოლამ ორი რეკომენდაცია
მიიღო, მათ შორის ერთი ეხებოდა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ დასკვნის წარმოდგენას. დირექტორის თქმით, სკოლა
აშენდა და    ექსპლუატაციაში ჩაბარდა 2021 წელს, თუმცა სახანძრო უსაფრთხოების სამსახურის
მიერ ჩატარებული შემოწმების შედეგად გამოიკვეთა, რომ აღნიშნული მიმართულებით არ იყო
გატარებული ზომები, კერძოდ: არ იყო დამონტაჟებული სახანძრო ავზი, არ არსებობდა
ჰიდრანტი,   საქვაბე არ იყო აღჭურვილი სახანძრო სიგნალიზაციით.
საბჭოს თავმჯდომარე დაინტერესდა, შესრულებული იყო თუ არა რეკომენდაცია დღევანდელი
მდგომარეობით.
სკოლის წარმომადგენელმა აღნიშნა, რომ რეკომენდაცია ამ დროისთვის შესრულებული არ
ჰქონდათ, თუმცა წერილობით მიმართეს ინფრასტრუქტურის სააგენტოს, ხოლო წერილის
საფუძველზე გადაგზავნილი ჰქონდათ სამი ინვოისი.
საბჭოს თავმჯდომარე ასევე დაინტერესდა მეორე საკითხით, რაზეც სკოლის წარმომადგენელმა
განუმარტა საბჭოს, რომ ამწოვი კარადა დამონტაჟებული იყო საბუნებისმეტყველო
ლაბორატორიაში.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ
დამატებითი კითხვები სკოლის წარმომადგენელთან.
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - დანიელ თოფურიას სახელობის აბაშის მუნიციპალიტეტის
სოფელ მაცხოვრისკარის საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი საბუნებისმეტყველო
ლაბორატორიაში გამწოვი კარადის დამონტაჟების მტკიცებულებები.
ის რეკომენდაცა, რომელიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი მიზეზით,
საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს მიერ
განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
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საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27 დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-6 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 15:19
დასრულების დრო: 15:23
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 27
დეკემბრის N1771665 ოქმის მე-6 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
 

45. სსიპ - ნიკოლოზ ბარათაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის N212 საჯარო სკოლის მიერ
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული
რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარემ განაცხადა, რომ სსიპ - ნიკოლოზ ბარათაშვილის სახელობის ქალაქ
თბილისის N212 საჯარო სკოლას, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს მხრიდან განსაზღვრული რეკომენდაციების შესრულების შესახებ საკითხის განხილვა,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს გადაწყვეტილებით, 2023
წლის 25 დეკემბრის N1757597 ოქმის მე-8 ნაწილის საფუძველზე, განესაზღვრა რეკომენდაცია
2024 წლის დეკემბრამდე ცენტრში წარმოედგინა შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების
მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა, რესურსოთახისა და მე-2 სართულზე ასასვლელი
პანდუსის ან ლიფტის მოწყობის დამადასტურებელი მტკიცებულებები.
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ იქნა რესურსოთახის მოწყობის დამადასტურებელი
მტკიცებულება.
საბჭოს თავმჯდომარის განმარტებით, დაწესებულებას ამ დრომდე არ ჰქონდა წარმოდგენილი
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა, მე-2
სართულზე ასასვლელი პანდუსის ან ლიფტის მოწყობის მტკიცებულება.
საბჭოს თავმჯდომარემ, ეკატერინე წიფურიამ, მიმართა სკოლის წარმომადგენელსა და საბჭოს
წევრებს, ხომ არ სურდათ პოზიციის დაფიქსირება.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელმა, მედიკო მირზაშვილმა, განაცხადა, რომ
შენობა-ნაგებობების სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის დასკვნა უკვე
მოპოვებული ჰქონდათ და ის გადაეგზავნებოდათ. ასევე აღნიშნა, რომ ჰქონდათ საგანგებო
სიტუაციების მართვის სამსახურთან ერთობლივად შემუშავებული საგანგებო სიტუაციების
მართვის გეგმა და ადაპტირებული სველი წერტილი. დირექტორის თქმით, სკოლას არ გააჩნდა
ლიფტი და მოძრავი პანდუსი რის გამოც ისინი იყვნენ ინფრასტრუქტურის სააგენტოზე
დამოკიდებულები.
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საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭომ ცნობად მიიღო, სსიპ - ნიკოლოზ ბარათაშვილის სახელობის ქალაქ თბილისის N212
საჯარო სკოლის მიერ წარმოდგენილი რესურსოთახის მოწყობის დამადასტურებელი
მტკიცებულება.
ის რეკომენდაციები, რომელებიც არ იყო შესრულებული სკოლისგან დამოუკიდებელი
მიზეზით, საბჭომ მიზანშეწონილად მიიჩნია ცვლილების განხორციელება, კერძოდ საბჭოს
მიერ განსაზრვრული რეკომენდაციების შესრულების ვადების ცვლილების კუთხით.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 25 დეკემბრის N1757597 ოქმის მე-8 ნაწილში ცვლილების
განხორციელების შესახებ საკითხი.
 
სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება:
დაწყების დრო: 15:29
დასრულების დრო: 15:32
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 13
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე გამოვლენილი
გარემოებების შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების შედეგად და საქართველოს
ზოგადი ადმინისტრაციული კოდექსის 63-ე მუხლის პირველი ნაწილის საფუძველზე, შევიდეს
ცვლილება ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს 2023 წლის 25
დეკემბრის   N1757597 ოქმის მე-8 ნაწილში და დაწესებულებას რეკომენდაციების შესრულების
პროგრესის შესახებ ცენტრის ინფორმირების ვალდებულებად, ნაცვლად 2024 წლის
დეკემბრამდე, განესაზღვროს 2027 წლის მაისი.
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დღის წესრიგით გათვალისიწნებული საკითხების განხილვის შემდგომ, 15:35 საათზე საბჭოს
სხდომა დახურულად გამოცხადდა.

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
წიფურია ეკატერინე

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
მოადგილე/საბჭოს სხდომის თავმჯდომარე
მამსიკაშვილი თამარი

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ბერიკაშვილი ნინო
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